
Årsberetning for skoleåret 2021 – 2022 på Strib Skole 

Der har i skoleåret været afholdt 10 bestyrelsesmøder. Faste punkter på alle møder er forældrehenvendelser 
samt emner fra elevrådet. Det er meget inspirerende at have elever med i bestyrelsesarbejdet, da der kommer 
nogle fine betragtninger fra den kant og det overordnede mål for os alle er jo at skabe den bedst mulige skole 
for vores børn.  

Det er også godt at have forældrehenvendelser, da bestyrelsen er forældregruppens stemme ind i driften af 
skolen, så kom gerne med alle tanker, forslag til forbedringer og også eventuelle bekymringer.  

Skoleåret var endnu engang præget af Corona, og blandt andet starten på 2022 var lidt hård ved både perso-
nale og elever. Endnu engang skal der lyde en stor tak fra bestyrelsens side til alle ansatte på skolen for at gå 
den ekstra mil, tage en ekstra tørn, forberede noget inspirerende fjernundervisning og meget andet for at få 
eleverne bedst muligt igennem en i øvrigt noget broget tid. En krølle på den er, at Luciaoptoget blev aflyst til 
stor ærgrelse for dem, der havde øvet sig. Måske en lille ting for mange, men det fyldte meget for nogen. Vi 
håber det bliver muligt at gennemføre et normalt forløb op til julen 2022. Det tror vi, at alle trænger til.  

Et gennemgående træk i bestyrelsesarbejdet er arbejdet med budgettet for kommende år og opfølgningen på 
samme. Den korte version er her, at Coronaen ikke har gjort det nemmere at styre og planlægge, og det er 
fortsat et punkt, der følges nøje. Der er fra bestyrelsens side tiltro til, at ledelsen har stor fokus på at få skolen 
bedst muligt igennem, så der både kan drives god skole nu og i fremtiden. 

I begyndelsen af skoleåret 2021 – 2022, valgte den siddende næstformand at trække sig fra bestyrelsesarbej-
det, og Annette Weis tiltræder som ny næstformand. 

Der er i september forældremøder på alle årgange, og skolebestyrelsen er repræsenteret på alle datoer. Det 
drøftes efterfølgende, om vi kan gøre det på en bedre måde, så der er flere fremmødte. Der blev fra bestyrel-
sens side spurgt til input, om hvordan vi kan få flere børn til at gå eller cykle i skole. Det affødte flere udmeldin-
ger om, at forældre ikke føler, der er sikker skolevej for børnene.  

På novembermødet var der tema omkring SFO med en dybere gennemgang af SFO’en fra Vibeke og en drøf-
telse af, hvordan vi eventuelt kan styrke tilbuddet. Der er ikke basis for revolutioner, men der kan arbejdes lø-
bende fra personalets side med at sikre, at vi har et godt tilbud på Strib Skole. 

Der er i løbet af året arbejdet med at revidere vision og værdier for Strib Skole. Det er primært båret fra ledel-
sesteamet, men er fæstnet i drøftelser med både elever, ansatte og bestyrelsen. Der er hele vejen gennem 
processen skelet til, at der skal være en parallel ind i Middelfart Kommunes vision ”Fra Middelfartbarn til Ver-
densborger”.  

I efteråret 2021 føres der tilsyn med trivselsmålinger, nationale test og resultater fra afgangsprøver fra 2021. 
Det giver ikke anledning til at iværksætte tiltag, da det ser ud til at Strib Skole ligger på eller over gennemsnit. 

Der arbejdes i starten af 2022 med planlægning af det nye skoleår, og emner, der drøftes, er blandt andet 
timetalsplan, valgfag og princippet for undervisningens organisering. 

Sidste dag inden påsken blev der afholdt løb til fordel for børn i Ukraine. Der er en udbredt følelse af, at hvis vi 
kan gøre noget for at hjælpe, så skal vi gøre det, for der er mange børn dér, som har en meget udfordret hver-
dag. 

Høringssvar 

Bestyrelsen har været medunderskriver på 2 høringssvar i løbet af året.  

• Direktionens forslag til budget 2022 – 2025 

• Ændringer i styrelsesvedtægterne 

 



Ansættelsesudvalg 

Der har i løbet af året været bestyrelsesmedlemmer med i ansættelsesudvalg til: 

• pædagog SFO 

• børnehaveklasseleder i Indskolingen 

• lærer i Karlsvognen 

• pædagog i Karlsvognen 

• viceskoleleder 

Det er som altid en spændende proces at være del af ansættelserne og se, hvor mange kvalificerede ansøgere, 
der faktisk søger Strib Skole som deres fremtidige arbejdsplads.  

Principper 

Der er igennem året arbejdet med at revidere og opdatere en række principper for skolens drift. Nogle princip-
per havde efterhånden fået nogle år på bagen, så en opdatering var tiltrængt. Det er ikke dem alle, der er i mål 
endnu, men efterhånden som de er klar, lægges de tilgængelige på skolens hjemmeside.  

• Princip for brug af elevernes egne devices 

• Princip for skolens arbejde med elevernes sociale og faglige udvikling 

• Princip for sundhed 

• Princip for skolehjemsamarbejde 

• Princip for klassedannelse 

• princip for undervisningens organisering. 

DGI Udeskole 

Strib Skole blev efter et længere forløb med kurser og uddannelse af personale certificeret som DGI Udeskole i 
juni 2022. Den bærende tanke i begrebet ”udeskole” er, at undervisningen kan foregå på mange forskellige 
måder, hvor eleverne er væk fra stolen ved bordet.  

 

Vi ønsker alle et godt og udbytterigt skoleår i 2022 / 2023 

Med venlig hilsen  

Skolebestyrelsen på Strib Skole 

 


